

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF HIGHER
EDUCATION

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

MINISTRY OF LIVESTOCK, FISHERIES
AND ANIMAL INDUSTRIES

N° 0035 /PR/MINESUP/MINEPIA

Yaoundé, the **28 AOUT 2018**

PRESS RELEASE

THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION
AND
THE MINISTER OF LIVESTOCK, FISHERIES AND ANIMAL INDUSTRIES

Announce to the general public that the written part of the competitive entrance examination into the Limbe Nautical Arts and Fisheries Institute "LINAFI" initially programmed on the 8th and 9th of September in the Douala, Garoua, Limbe and Yaoundé centres have been postponed to the 22nd and 23rd of September 2018.

The oral, physical and medical tests for successful candidates of the written phase will take place on the 13th and 14th of October 2018 in the Limbe centre exclusively.

Complete application files should be deposited at LINAFI Limbe or at any of the 10 Regional Delegation of the Ministry of Livestock, Fisheries and Animal Industries, latest Friday the 21st of September 2017 at 3.30 pm prompt.

The Minister of Higher
Education



Jacques Fome Nlongo

The Minister of Livestock, Fisheries
and Animal Industries



Docteur TAÏGA

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT
SUPERIEUR

MINISTERE DE L'ELEVAGE DES PECHES
ET DES INDUSTRIES ANIMALES

N° **00035** /PR/MINESUP/MINEPIA

Yaoundé, le **28 AOUT 2018**

COMMUNIQUE DE PRESSE

LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
ET

LE MINISTRE DE L'ELEVAGE, DES PECHES ET DES INDUSTRIES ANIMALES

Informent le public que les épreuves écrites du concours d'entrée au Limbe Nautical Arts and Fisheries Institute « LINAFI » initialement prévues les 08 et 09 septembre 2018 dans les centres de Garoua, Douala, Limbe et Yaoundé, sont reportées aux 22 et 23 septembre 2018.

Par ailleurs, les épreuves orales, physiques et médicales auront lieu du 13 au 14 octobre 2018 au centre unique de Limbe.

Les dossiers de candidature seront reçus au LINAFI à Limbe et dans toutes les délégations régionales du Ministère d'Élevage, des Pêches et Industries Animales jusqu'au vendredi 21 septembre 2018 à 15heures 30 précises.

Le Ministre de l'Enseignement
Supérieur



Jacques Fome Ndongo

Le Ministre de L'Élevage, des Pêches
et des Industries Animales



Docteur TAÏGA